
Protokół Nr 9/2024 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z pozostałymi Komisjami stałymi Rady Gminy    
 

w dniu 22 listopada 2024 roku. 

Radnych obecnych na posiedzeniu Komisji: zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 
 Zgodnie z § 58 ust. 3 Statutu Gminy obradom przewodniczył najstarszy wiekiem 

spośród przewodniczących komisji odbywających wspólne posiedzenie tj. Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Rolnictwa – Adam Michalak. 

Punkt 1. 

 Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 13.20 dokonał Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Rolnictwa – Adam Michalak, witając członków Komisji i zaproszonych gości. 

Stwierdził istnienie quorum w każdej komisji i uprawnienie Komisji do podejmowania 

wiążących decyzji.  

Punkt 2.  

Przewodniczący obrad oznajmił, iż tematem posiedzenia jest punkt dotyczący 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku                           

od środków transportowych. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

Punkt 3. 

Wójt Gminy oznajmił, iż zgodnie ze złożoną deklaracją, na poprzednim posiedzeniu 

komisji, przygotowany został nowy projekt uchwały i zdjęty został podział samochodów                      

w zależności od wieku pojazdu. Zmiana niniejsza będzie obejmowała trzy samochody                        

i spowoduje wzrost wpływów z tytułu tego podatku o 366 zł. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do nowego projektu uchwały. Wszystkie komisje 

pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt  uchwały. Wynik głosowania był następujący:  

• Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia – wszyscy za (7 radnych), 

• Komisja Budżetu i Rolnictwa – wszyscy za (6 radnych),  

• Komisja Rewizyjna – wszyscy za (6 radnych),  

• Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – wszyscy za (6 radnych).  

 

 



Punkt 4.  

 W sprawach różnych członkowie Komisji podjęli temat zakupu samochodu 

służbowego.  

 Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa poddała pod rozwagę, czy nie zmniejszyć 

kwoty na zakup samochodu np. do 100 tys. zł. 

 Wójt Gminy stwierdził, iż wartość pojazdu to 162 tys. zł,  a po rabatach 130 tys. zł. 

Jest to średniej klasy samochód. Zaznaczył, że powodem decyzji o zakupie ejst fakt, że coraz 

więcej jest wystawianych delegacji służbowych, gdyż skoda jest w takim stanie, ze nikt nie 

chce jechać tym autem w dalszą drogę.  

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Rolnictwa – Adam Michalak wyraził zdanie, ze 

zbędna jest dyskusja w tej sprawie i nie należy się targować o środki. 

 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Iwona Machnicka wyraziła zdanie, aby kupić 

może tańszy samochód, a żeby przeznaczyć też środki na szpital w Rawie Mazowieckiej. 

 Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Kwapisz był natomiast zdania, aby lepiej kupic 

porządny samochód. 

Punkt 5. 

 Na powyższym zakończone zostało wspólne posiedzenie Komisji i Przewodniczący 

obrad – Adam Michalak zamknął posiedzenie - godz. 13.50.     

             
         Przewodnicząca  

                     Komisji Rewizyjnej 

  
Protokołowała:                          Iwona Machnicka  

Bogusława Kobacka                


